
PROTOKÓŁ NR XII/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 30 sierpnia 2019r., godzina 10.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radni nieobecni: 
Monika Biazik  – nieobecność usprawiedliwiona 

Ireneusz Ganczar  – nieobecność usprawiedliwiona 
Bartłomiej Grono  – nieobecność usprawiedliwiona 
Władysław Sobczak– nieobecność usprawiedliwiona 

Bożena Wójcik-Wojtkowiak – nieobecność usprawiedliwiona 
 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski. Przewodniczący przywitał zaproszonych i przybyłych na sesję. Stwierdził 
prawomocność obrad. Na 21-osobowy skład rady, obecnych 16 radnych, rada jest władna do 
podejmowania uchwał.  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

O zmianę porządku obrad poprzez wniesienie dodatkowych projektów uchwał zgłosili: 

Mirosław Gąsik – burmistrz, wnosząc o wprowadzenie następujących projektów uchwał: 

1) zmiany uchwały Nr XXXVIII/281/2013 Rady Miejskiej w Szprotawie z 22 marca 
2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych ich numeracji oraz 
warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych przy drogach gminnych 
Gminy Szprotawa. 

2) wskazania centralnego zamawiającego do przygotowania i przeprowadzenia 
postepowań o udzielenie zamówienia publicznego na potrzeby jednostek 
obsługiwanych; 

3) zmiany uchwały Nr VIII/58/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 27 maja 2019r. 
w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum Usług Wspólnych w 
Szprotawie” i nadania jej statutu; 

4) zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego; 

5) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2019 rok; 
 

Radny Piotr Siuda wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego. 

Rada, zgłoszone wnioski o rozszerzenie porządku obrad przyj ęła następującym 
głosowaniem: 

1) zmiany uchwały Nr XXXVIII/281/2013 Rady Miejskiej w Szprotawie z 22 marca 
2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych ich numeracji oraz 
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warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych przy drogach gminnych 
Gminy Szprotawa. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła projekt uchwały do 
porządku obrad. 

2) wskazania centralnego zamawiającego do przygotowania i przeprowadzenia 
postepowań o udzielenie zamówienia publicznego na potrzeby jednostek 
obsługiwanych 

 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” przyjęła projekt uchwały do 
porządku obrad 

3) zmiany uchwały Nr VIII/58/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 27 maja 2019r. 
w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum Usług Wspólnych w 
Szprotawie” i nadania jej statutu 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 15”za”, 1”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła projekt uchwały do 
porządku obrad 

 



4 
 

4) zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła projekt uchwały do 
porządku obrad 

 

5) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2019 rok 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” przyjęła projekt uchwały do 
porządku obrad 

 
6) rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 

 
Wyniki imienne: 

22) Monika Biazik   - „nieobecna” 
23) Janusz Biliński   - „za” 
24) Jerzy Chmara    - „za” 
25) Marcin Chmura   - „za” 
26) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
27) Stefan Gołek    - „za” 
28) Bartłomiej Grono   - „za” 
29) Beata Jakowicka   - „za” 
30) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
31) Szymon Matuszewski  - „za” 
32) Roman Pakuła   - „za” 
33) Piotr Płaskociński   - „za” 
34) Stanisław Rosół   - „za” 
35) Józef Rubacha   - „za” 
36) Piotr Siuda    - „za” 
37) Maciej Siwicki   - „za”    
38) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
39) Andrzej Skawiński   - „za” 
40) Andrzej Stambulski   - „za”  
41) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
42) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła projekt uchwały do 
porządku obrad. 

Porządek obrad po przyjęciu ww. zmian został zatwierdzony stosunkiem głosów 16”za”, 
0”przeciw”, 0”wstrz.” 
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Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

PORZĄDEK POSIEDZENIA:  

1. Wr ęczenie Aktu Nadania i Medali za Zasługi dla Gminy Szprotawy  
Pani Aleksandrze Hucał i Panu Czesławowi Szczepanikowi. 

2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej, tj. od 28 czerwca do 29 
sierpnia 2019 r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród w ramach specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Szprotawa; 

b) zmiany uchwały Nr XXXV/305/09 Rady Miejskiej w Szprotawie  
z dnia 29 stycznia 2009r. w sprawie regulaminu przyznawania dodatków  
i innych składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym  
w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Szprotawa; 

c) zmiany uchwały Nr X/70/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 27 
czerwca 2019 r. w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego 
dodatku energetycznego; 

d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 
mieszkalnych zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym; 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie na okres 10 lat w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa; 

f) powołania zespołu do przedstawienia opinii o zgłoszonych kandydatach na 
ławników do Sądu Rejonowego w Żaganiu na kadencję 2020-2023; 
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g) zmiany uchwały Nr XXXVIII/281/2013 Rady Miejskiej w Szprotawie z 22 
marca 2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych ich 
numeracji oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych 
przy drogach gminnych Gminy Szprotawa; 

h) wskazania centralnego zamawiającego do przygotowania i przeprowadzenia 
postepowań o udzielenie zamówienia publicznego na potrzeby jednostek 
obsługiwanych; 

i) zmiany uchwały Nr VIII/58/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  
27 maja 2019r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum Usług 
Wspólnych w Szprotawie” i nadania jej statutu; 

j)  zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego; 

k) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2019 rok; 
l) sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego. 

4. Interpelacje i zapytania. 
5. Wolne wnioski. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Oświadczenia. 
8. Informacje. 
9. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
 

 

Ad. 1 WRĘCZENIE AKTU NADANIA I MEDALI ZA ZASŁUGI DLA GMINY 
SZPROTAWY PANI ALEKSANDRZE HUCAŁ I PANU 
CZESŁAWOWI SZCZEPANIKOWI 

Burmistrz Mirosław G ąsik odczytał uzasadnienia do aktów nadania Medali Za Zasługi 
dla Gminy Szprotawy, po czym wspólnie z przewodniczącym i wiceprzewodniczącym 
rady dokonali ich wręczenia.  
 
Odznaczenie Pani Aleksandra Hucał i Pan Czesław Szczepanik podziękowali za 
przyznanie im medali.  
 
Ad. 2 SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI 

MI ĘDZYSESYJNEJ, TJ. OD 28 CZERWCA DO 29 SIERPNIA 2019 R. 
 
Sprawozdanie zaprezentował burmistrz Mirosław Gąsik. 
 

Ad. 3  PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
 

a) ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród w ramach specjalnego 
funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Szprotawa 

 
Radny Marcin Chmura  poinformował o pozytywnej opinii Komisji Społecznej do projektu 
uchwały, wnosząc jednocześnie  o zmianę zapisów w części: 
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− § 4 ust. 3 pkt. 16 poprzez wykreślenie zapisu „które działają w środowisku lokalnym”. 
Zaproponowany zapis zawęża krąg szkół, instytucji i organizacji na szczeblu tylko 
lokalnym,  a wszyscy wiemy, że dyrektorzy współpracują nie tylko lokalnie, ale także 
ponadlokalnie i z partnerami zagranicznymi i naszymi miastami partnerskimi.  

Kolejna zmiana zaproponowana przez komisję dotyczy załącznika nr 1 do projektu uchwały, 
a dotyczy:   

− wykreślenia zapisu „Okres otrzymywania dodatku motywacyjnego”. 
Komisja uznała, że we wniosku o przyznanie nagrody Burmistrza za osiągnięcia 
dydaktyczno-wychowawcze zapis mówiący o okresie otrzymywania dodatku motywacyjnego 
jest zbędny.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję. 

GŁOS W DYSKUSJI ZABRAŁ:  wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński. 

Przewodniczący rady z uwagi na problemy techniczne zarządził głosowanie imienne 
zmiany do projektu uchwały, zgłoszonej przez Komisję Społeczna.  

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
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2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
b) zmiany uchwały Nr XXXV/305/09 Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 29 stycznia 2009r. w sprawie regulaminu przyznawania dodatków  
i innych składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym  
w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Szprotawa 

 
Radny Stefan Gołek poinformował, że opinia Komisji Społecznej do projektu uchwały jest 
pozytywna. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
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10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
c) zmiany uchwały Nr X/70/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 27 

czerwca 2019 r. w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego 
dodatku energetycznego 

 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
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20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym 
 
 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
e) wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie na okres 10 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa 
 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną, 
wyjaśnił potrzebę podjęcia przedmiotowego projektu uchwały. 
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Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
f) powołania zespołu do przedstawienia opinii o zgłoszonych kandydatach na 

ławników do Sądu Rejonowego w Żaganiu na kadencję 2020-2023 
 
Radny Marcin Chmura poinformował, że opinia Komisji Społecznej do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski poinformował, że zaproponowany w projekcie 
uchwały 5-osobowy skład zespołu nie jest wiążący, decyzja należy do Wysokiej Rady, czy 
będzie to 2,3, czy 5-osobowy zespół. Zaproponował, aby radni zgłaszali propozycje osobowe 
i wówczas skład liczbowy zespołu wyłoni się sam.  
 
Rada przyjęła propozycję przewodniczącego rady. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski wniósł o zgłaszanie kandydatów do zespołu. 
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Radna Małgorzata Łazarczyk w imieniu klubu radnych PiS, zgłosiła kandydaturę radnej 
Józefy Śliskiej.  
 
Radny Jerzy Chmara  w imieniu klubu radnych „Szansa dla Szprotawy” zaproponował 
kandydaturę radnego Szymona Matuszewskiego.  
 
Radny Janusz Biliński zgłosił swoją kandydaturę w imieniu klubu radnych „Towarzystwa 
Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej”.  
 
Radna Beata Jakowicka w imieniu klubu radnych „Gmina i Powiat Przyjazne ludziom” 
zaproponowała kandydaturę radnego Romana Pakuły. 
 
Więcej propozycji nie zgłoszono, zgłoszeni radni do pracy w zespole wyrazili zgodę na 
pracę w zespole. 
 
Rada przystąpiła do głosowania. 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
 

g) zmiany uchwały Nr XXXVIII/281/2013 Rady Miejskiej w Szprotawie z 22 
marca 2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych ich 
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numeracji oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych 
przy drogach gminnych Gminy Szprotawa 

 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Głos zabrał burmistrz Mirosław Gąsik informując o autopoprawce do projektu uchwały 
poprzez dopisanie do wykazu dwóch przystanków w Witkowie. Głos w sprawie zabrał 
jeszcze przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Roman Pakuła, radny Józef 
Rubacha. 
 
Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania. 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
 

h) wskazania centralnego zamawiającego do przygotowania i przeprowadzenia 
postepowań o udzielenie zamówienia publicznego na potrzeby jednostek 
obsługiwanych 

 
Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię pozytywną.  
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Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
i) zmiany uchwały Nr VIII/58/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  

27 maja 2019r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum Usług 
Wspólnych w Szprotawie” i nadania jej statutu 

 
Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię pozytywną.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15”za”, 1”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
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3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
j)  zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego 
 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Głos zabrał burmistrz Mirosław Gąsik. 
 
Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono. 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
 

k) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2019 rok 
 
Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 
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l) sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 

 
Radny Piotr Siuda przedstawił przedmiot skargi i sposób jej rozpatrzenia.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 
Ad. 4  INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
Radny Roman Pakuła: w związku z tegoroczną suszą na terenie naszego kraju, a 
szczególnie na ziemi lubuskiej zaznacza się zmiany klimatyczne. Zmiana ta dotknęła 
rolników i problem ten może być co roku. Zaproponował, żeby stworzyć kompleksowy, 
wieloletni program przeciwdziałania skutkom suszy i może udałoby się uzyskać na ten cel 
środki rządowe i unijne np. na budowę zbiorników retencyjnych, wiercenie licznych studni 
głębinowych. W działaniach należy również uwzględnić edukację oszczędzania wody. Wiele 
gmin wprowadza programy aktywizacji dla obywateli, którzy oszczędzają wodę z opadów 
deszczowych. 
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Radna Józefa Śliska: społeczeństwo Pasterzowic już kolejny raz, jeszcze za burmistrza 
Rubachy prosiło o wykonanie ścieżki rowerowej z Pasterzowic do Szprotawy. Jest to bardzo 
niebezpieczna droga, że ludzie szczególnie starsi jadąc boja się o swoje życie ponieważ jest to 
bardzo ruchliwa jezdnia. Zebrano ponad 400 podpisów, sprawa utknęła i nic się nie dzieje.  
Kolejna interpelacja, mieszkańcy Waszyngtona i Młynarskiej prosili o postawienie jednej, czy 
dwóch lamp na nowo powstałej ulicy Poznańskiej.  
 
Wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, wśród inwestycji wymienionych przez 
burmistrza w sprawozdaniu międzysesyjnym, gdzie wśród inwestycji, które są na etapie 
postępowań o uzyskanie uwarunkowań środowiskowych wymienione było uruchomienie 
instalacji do przetwarzania odpadów w Wiechlicach.  Wiceprzewodniczący powiedział, że nie 
zna inwestycji, nie wie kto jest inwestorem, ale zważywszy na to co się w Szprotawie działo, 
czy w Wiechlicach z odpadami, prosi o bardzo wnikliwe przyglądanie się tego typu 
inwestycjom, żeby nie popełnić błędu z przeszłości. Ponadto wniósł, aby zasięgać opinii, czy 
kontaktować się z Inspektorem Ochrony Środowiska bo mają rozeznanie co do firm, instytucji 
i wiedzą czym takie firmy się zajmują. Dodał, że zwraca uwagę na to, żeby być uczulonym na 
tego typu inwestycje.  
 
Radny Piotr Płaskociński, w nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację z 27 lipca br. w 
sprawie zagospodarowania podwórek przy ulicy Rynek 14-19, gdzie radny otrzymał 
informację, że w bieżącym roku brak jest środków w budżecie na przeprowadzenie takowej 
inwestycji, stąd tez radny zwraca się z prośbą, aby realizację w/w zadania umieścić przy 
planowaniu budżetu na rok 2020 rok. Podwórko znajduje się w ścisłym centrum miasta i 
wymaga odpowiedniego zagospodarowania, mającego na celu wydzielenie miejsc 
parkingowych na samochody dla mieszkających tam właścicieli położonej nieruchomości 
oraz usytuowanie miejsca zamkniętego na pojemniki do segregowania odpadów 
komunalnych. Druga interpelacja dotyczy interwencji do właściciela nieruchomości położonej 
przy ulicy Konopnickiej 20, w celu odpowiedniego zadbania o teren swojej nieruchomości, 
mający na celu posprzątanie na terenie tejże nieruchomości, m.in. na pracach mających na 
celu wykoszenie trawy, która od dłuższego czasu nie była koszona. Podwórko to znajduje się 
w niedalekiej odległości od centrum miasta, położonej przy dużym osiedlu, gdzie zamieszkuje 
duże skupisko ludzi. Mieszkańcy tego osiedla i budynków sąsiadujących z wymienioną 
nieruchomością skarżą się, że właściciel nie dba o teren swojej nieruchomości.  
 
Radny Stefan Gołek, zgłosił problem ze śmieciami. W chwili obecnej są wysokie 
temperatury i wystarczy się jak otworzy pojemnik na śmieci jest straszny smród, w związku z 
tym pytanie, czy na firmie wywożącej śmieci nie jest nałożony obowiązek mycia tych 
pojemników ?. Nie pamięta, żeby jakakolwiek firma zajmująca się gospodarką śmieciową 
pojemniki dezynfekowała. Druga interpelacja dotyczy kierowców, którzy przekraczają 
prędkość na naszych ulicach, szczególnie Kościuszki, Konopnickiej, przy ulicy Koszarowej, 
Kopernika itd., itd., boi się żeby nie doszło do jakiejś tragedii.  Prośba tutaj do pana 
komendanta policji, żeby na ten problem zwrócił uwagę. Kolejna sprawa dotyczy słupów 
elektrycznych, zlokalizowanych na chodnikach, gdzie wytyczone są ścieżki rowerowe, żeby 
je w jakiś sposób oznaczyć, żeby nie stanowiły potencjalnego zagrożenia dla zdrowia. Nie jest 
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to wielka inwestycja, a poprawa bezpieczeństwa rowerzystów będzie znaczna. Na ulicy 
Kościuszki stał pojemnik Caritas-u na brudną, czy na zużytą odzież . Był okres taki, że to 
wszystko sią walało na chodniku, czy tak ma wyglądać reprezentacyjna ulica miasta 
Szprotawy ?. Pojemniki te należałoby przenieść w inne miejsce bo nie stanowi to wizytówki 
miasta. Pytanie do burmistrza, czy wojewoda wypowiedział się w temacie na ile jest 
rozpisany program komunikacji ?, słyszy się, że do końca roku !. 
 
Radny Roman Pakuła, ad vocem do radnego Gołka w odniesieniu do przekraczania 
prędkości przez zmotoryzowanych powiedział, że zagrożenie zostanie zmniejszone poprzez 
zakup urządzeń – sygnalizacja świetlna, które w najbliższym czasie będą na ulicy Kościuszki. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski przypomniał radnym, żeby zgłoszone 
interpelacje i zapytania składać na piśmie.  
 
 
Ad. 5  WOLNE WNIOSKI 
 
Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 4 Józef Niedzielski wypowiedział się  
w temacie znaków drogowych przy chodniku dla rowerzystów. Braku reakcji, na uprzątnięcie 
spadów śliw przy ulicy Kościuszki, czy obcięcia ich, aby zapewnić bezpieczeństwo 
uczestnikom chodnika i jezdni.   
 
Głos w punkcie zabrali: mieszkaniec Szprotawy Zdz. Z. w temacie braku zajęć dla dzieci i 
młodzieży w okresie wakacyjnym przez szkoły i SzDK, a także w sprawie składowiska 
odpadów w Kartowicach. Na sugestię mieszkańca Zdz. Z. w temacie braku zajęć w okresie 
wakacyjnym nie zgodzili się z nią radna Józefa Śliska i radny Roman Pakuła.  Głos zabrali 
jeszcze przewodnicząca rady Andrzej Stambulski, naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych Dorota Grzeszczak. Przewodniczący rady zaproponował, aby na przyszłość 
informację o zajęciach organizowanych w placówkach zamieszczać na stronie internetowej. 
W sprawie głos zabrał jeszcze radny Marcin Chmura. Głos zabrała jeszcze mieszkanka 
Szprotawy E.G. prosząc o udostepnienie dokumentów. Radca prawny w tym względzie 
podpowiedział, żeby skorzystać z formy udostępnienia informacji publicznej.  
 
 
Ad. 6  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
Odstąpiono od odczytywania odpowiedzi z uwagi na dostępność ich na BIP-ie.  
 
Maciej Boryna – naczelnik Wydz. Gospodarki i Rozwoju odniósł się do interpelacji 
radnego Pakuły w temacie suszy, w zakresie postępowań o uzyskanie uwarunkowań 
środowiskowych wymienione było uruchomienie instalacji do przetwarzania odpadów w 
Wiechlicach, ścieżki rowerowej w mieście i pojemników Caritas-u. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski zaapelował, żeby nie wydawać pozytywnej   
decyzji w sprawie uruchomienia instalacji do przetwarzania odpadów 
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Ad. 7  OŚWIADCZENIA 
 
BRAK 
 
 
Ad. 8  INFORMACJE 
 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski zaprosił do udziału w dożynkach powiatowo-
gminnych w Długiem i uczczenie w dniu 1 września br. 80-tej rocznicy wybuchu II wojny 
światowej – na placu przed ratuszem.  

Przew. Komitetu Osiedlowego Nr 1 Łukasz Kowczyk zaprosił na festyn organizowany 
przez Komitet Osiedlowy Nr 1 i 2 przy kościele św. Andrzeja w Szprotawie.  

 
Ad. 9  ZAMKNI ĘCIE OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 3.00.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


